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Abstract (en)
The device (2) has upper and lower hydraulic valves (3,4) and a control unit (5). The hydraulic fluid (8) is fed through the upper hydraulic valve and
a hydraulic pump (6), from a working chamber (7) of a hydraulic actuator (1). The hydraulic fluid is derived through the lower hydraulic valve from
the working chamber into a tank (9). The control unit controls the setting of the hydraulic actuator for the upper and lower hydraulic valves with own
control signals (C1,C2), and outputs the respective control signal to the respective hydraulic valves. An independent claim is included for a software
module.

Abstract (de)
Eine Regeleinrichtung (2) zum geregelten Einstellen eines hydraulischen Stellgliedes (1) weist ein erstes und ein zweites Hydraulikventil (3, 4)
und eine Steuereinrichtung (5) auf. Einem ersten Arbeitsraum (7) des hydraulischen Stellgliedes (1) ist über das erste Hydraulikventil (3) und eine
Hydraulikpumpe (6) eine Hydraulikflüssigkeit (8) zuführbar ist. Die Hydraulikflüssigkeit (8) ist über das zweite Hydraulikventil (4) aus dem ersten
Arbeitsraum (7) in einen Tank (9) ableitbar. Die Steuereinrichtung (5) ermittelt zum geregelten Einstellen des hydraulischen Stellgliedes (1) für das
erste und das zweite Hydraulikventil (3, 4) jeweils ein eigenes Steuersignal (C1, C2) und gibt das jeweilige Steuersignal (C1, C2) an das jeweilige
Hydraulikventil (3, 4) aus.
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